
亞洲家庭暴力與性侵害期刊  徵稿    

 

一、目的：為提升亞洲及台灣地區家庭暴力及性侵害之社工、諮商、臨床、警政、

及司法實務界之互相交流與學術研究水準，規劃出版此期刊。  

二、出刊次數：一年雙刊【每年 7 月及 12 月出刊】/「隨到隨審、匿名雙審」制 

三、出版機構：社團法人台灣家庭暴力暨性犯罪處遇協會 

          國立中正大學犯罪防治學系 

四、邀稿方向：凡中英文之與家庭暴力及性侵害之社工、諮商、臨床、警政及司

法之實務或學術研究論文、專論、書刊評論、與實務方案之動態報導，均歡

迎投稿。 

五、期刊內容及字數限制：請參考以下網址 

http://tatdvso.blogspot.tw/ 

 
1.研究論文（Research Article） 2 萬字 
2.實務專題論壇（Practical/Special Report） 2 萬字 
3.個案討論（Case Report） 1 萬字 
4.書刊評論（Book Review） 1 萬字 
5.動態報導（Dynamic Report） 5 千字 

※上述字數限制係原則性，但不以此為限 

六、編輯委員會 
 1. 榮譽總編輯：陳若璋（國立東華大學臨床與諮商心理學系退休教授） 

 2. 總 編 輯：鄭瑞隆（國立中正大學犯罪防治學系暨研究所教授兼學務長） 

 3. 副 總編輯：林明傑（國立中正大學犯罪防治學系暨研究所教授） 

 4. 執行  編輯：陳慈幸（國立中正大學犯罪防治學系暨研究所教授） 

 

七、徵稿格式：徵稿以中文化之 APA 格式，比照中華心理衛生學刊； 

亦接受法學格式，比照法學新論。 

八、投稿方式：一律以 WORD 檔之電子郵件投稿，須附上作者聯絡資料。 

Email 至 ajodvso@gmail.com （主旨註記『亞洲家暴性侵期刊論文投稿』） 

九、 郵寄地址：62102 嘉義縣民雄鄉三興村大學路一段 168號  

         國立中正大學犯罪防治學系轉亞洲家庭暴力與性侵害期刊編輯委員會 

     聯絡電話：05-272041轉 26327    

     編輯助理：陳星宜(手機 0970-386613)



Call for Papers     
Asian Journal of Domestic Violence and Sexual Offense 

 
1. Purpose: The purpose of this journal is to make connection between practice and academy in the filed 

of domestic violence and sexual offense.  

2. Frequency: Biennial [publication at July and December in each year, draft submission at any time. 

Double anonymous peer reviews before publication] 

3. Publication Agency: This is an official journal of Taiwan Association for Treatment of Domestic 

Violence and Sexual Offense and the Department of Criminology, National Chung Cheng University. 

4. Welcomed manuscripts: Any practical and academic paper in the field of domestic violence and sexual 

offense. All papers should be in Chinese or in English. Please refer to http://tatdvso.blogspot.tw/  

5. Types and Word Limits of Manuscripts: 

1. Research Article 20000 words 

2.Practical/Special Report 20000 words 

3.Case Report 10000 words 

4.Book Review 10000 words 

5.Dynamic Report  5000 words 

※The above word limits is not mandatory. 

6. Editorial Board: 

(1) Honorary Editor in Chief: Joe-Chang Roda Chen [National Don-hwa University, 

Taiwan] 

(2) Editor in Chief: Jui-Lung Cheng  [National Chung-Cheng University, Taiwan] 

(3) Associate Editor: Min-chieh Jay Lin [National Chung-Cheng University, Taiwan] 

(4) Executive Editor: Cathy.T.H Chen  [National Chung-Cheng University, Taiwan] 

7. Manuscript Format: The format in the Publication Manual of the American Psychological Association 

(5th Edition, 2001) must be followed. 

8. Submission method: All manuscripts should be in WORD file with personal contact information and 

Email to  ajodvso@gmail.com  [subject named as “manuscript submission”] 

9. Address： 168 University Road, Min-hsiung Township, Chiayi County 62102, Taiwan, ROC

【Department and Graduate Institute of Criminology, National Chung Cheng University】  Tel：

05-2720411*26327  Mobile：0981-371867  




